
Z A P I S N I K 

 

  sa 2. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra održane, dana 12. kolovoza 2005. 
godine, u sali Gradske vijećnice  u Supetru, Vlačica br. 5, s početkom u 19,oo sati. 
 
NAZOČNI: mr.sc. Milan Glavaški, dr. med., Andrija Buljević, dr. med.,  Marko Stazić, 
dr. stom, Siniša Cvitanović, Lovrenco Vladislavić, Ivica Caglević, mr.sc. Branko Jašić 
dr. med.,  Juraj Krstulović, Petar Glušević i Frane Domančić. 
 
ODSUTNI: Nikola Sinovčić, Šimica Dragičević i Milan Šlender, dr. med.  
 
OSTALI NAZOČNI: Ante Kirigin, Marija Jakšić, Ante Muth, Mate Jakšić, Mirko 
Jakšić, Jerko Hržić, Jelica Bezmalinović, Petrito Fabijanović, Boris Krstulović, Jaki 
Domančić, Ivica Duvnjak, ðani Bjažević, Goran Tenžera, Dražen Čeprnić, Nikica 
Letnić, Ivica Vranjičić,  Sergij Rendić i Irena Derado. 
 
Nakon prozivke vijećnika utvrñeno je da je nazočan dovoljan broj vijećnika tj. kvorum, 
za donošenje pravovaljanih odluka. 
Prije čitanja prijedloga dnevnog reda, predsjednik GV je predložio dopunu sa još dvije 
točke tj. raspravljanje o ostavci člana Gradskog Poglavarstva i izboru novog, te izmjeni 
člana Odbora i Mandatne komisije GVGS, što je prihvaćeno nakon obavljenog 
glasovanja, tako da glasi  
 

DNEVNI RED: 
 
 

1. Verifikacija zapisnika sa 1. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra, održane dana 
27. lipnja 2005. godine. 

2. Vijećnička pitanja i prijedlozi. 
3. Raspravljanje i donošenje Odluke o izmjeni člana Odbora za izbor i imenovanje 

Grada Supetra. 
4. Raspravljanje i donošenje Odluke o izmjeni člana Mandatne Komisije Grada 

Supetra. 
5. Raspravljanje i donošenje Odluke o podnesenoj ostavci člana Gradskog           
      Poglavarstva Grada Supetra i izboru novog, te polaganje prisege. 
6. Raspravljanje i donošenje "Odluke o profesionalnom obnašanju dužnosti 

gradonačelnika i njegovih zamjenika". 
Izvjestitelji: Predsjednik Odbora GVGS za izbor i imenovanje mr.sc. Branko Jašić 
dr. med. i gradonačelnik Ante Kirigin.  

7. Raspravljanje o rezultatima poslovanja korisnika sredstava iz Proračuna Grada 
Supetra za 2004. godinu. 
- DV "Mrvica"; izvjestiteljica: Jelica Bezmalinović 
- NK "Jadran", Supetar 
- Boćarski klub "Supetar", Supetar  
- Boćarski klub "Sutvid Brač", Supetar 
- Boćarski klub "Sutvid", Škrip 
- Bočarski klub Mirca, Mirca 

Izvjestitelji:ovlašteni predstavnici Klubova 
 
 



Nakon glasovanja, jednoglasno se prihvaća predloženi dnevni red. 
 

AD – 1. 
 
Verificira zapisnik sa 1. sjednice Gradskog vijeća Grada Supetra, održane dana 27. 
lipnja 2005. godine, u tekstu u kojem je dan na potvrdu, bez primjedaba i dopuna. 
Vijećnik B. Jašić je upitao zašto se sazivaju sjednice u ovo vrijeme kad je špica sezone i 
kada se praktički nigdje ne održavaju.. "Zbog obima posla  mislim da je potrebno  svaki 
mjesec održavati sjednice GV, kao što je i najavljeno" - odgovorio je predsjedavajući. 
 

AD – 2. 
 

Vijećnička pitanja i prijedlozi. 
Vijećnik Branko Jašić je istakao kako je  neprimjereno, da  čestitka za 05. kolovoza 
2005. koja je bila objavljena u  dnevnom tisku "Slobodna Dalmacija", je upućena samo 
od predsjednika GV, a ne i od gradonačelnika Grada Supetra. 
Pročelnik Sergij Rendić je obrazložio da iz razloga nedovoljno raspoloživog mjesta za 
objavu u tisku se išlo na minimalan tekst, a čestitka Gradskog vijeća je istovremeno i 
Gradskog  Poglavarstva, kao njegovog izvršnog tijela". 
Siniša Cvitanović:" Kada možemo očekivati izmještanje kolektora radi higijenskih i 
sanitarnih problema." 
Gradonačelnik:"U fazi smo izrade studija utjecaja na okoliš za kolektor napravljeni su 
idejni projekti za kompletno postorjenje pumpe u Industrijskoj zoni je ostalo još za 
spajanje na glavi kolektor otprilike stotinjak  metara tako da je u Zoni predviñen prostor 
za fekalon tako da bi za slijedeću godinu trebalo bi biti postrojenje. 
Juraj Krstulović: 

- "Svjedoci smo šaputanja oko Grada i K.D."Grad" da se u K.D."Grad" mimo 
sistematizacije i natečaja zaposleno nekoliko osoba. Zašto  Skupština 
dozvoljava takove protuzakonite radnje i javni natečaj nije kriterij izbora 
najboljeg. 

- Da li je točno da su svi radovi u okviru Rive izrañeni bez  natječaja, od ureñenja 
rive do potpornih zidova. 

- Imam informaciju da je Poglavarstvo  donijelo odluku za naplatu priveza i da taj 
prihod ide u korist "Arbuna", da li bi Vijeće to moglo dobiti na uvid tj. kako se 
ona provodi. 

Za sve navedeno tražim pismeni odgovor." 
Frane Domančić: "Predložit ću Poglavarstvu nove odluke, ako Poglavarstvo misli da 
nije u redu, neka mi pismeno odgovori: 

- predlažem da se donira za svako novoroñenče isplaćuje po 2.500,00 kn za one 
koji imaju boravak ne kraći od 5 godina te da se odluka provodi od slijedeće 
godine 

- prilikom smrti 1.000,00 kn 
- da se Kopila imenuje trgom "Ivana Pavla II" 
- Supetar nema spomen obilježje za pale za Republiku Hrvatsku, molim 

Poglavarstvo da iznañe mjesto i prostor za odavanje počasti 
- da se Poglavarstvo očituje o velikim zgradama  koje ugrožavaju Supetar, koliko 

je apartmana u zadnju godinu  napravljeno. Neka Poglavarstvo za ovu točku 
zauzme stav i odgovori. 

 



Ivica Caglević:" Direktora TZ treba pod hitno maknuti i da turizam vode ljudi od 
dvadesetak godina i da nam muzika "tuče" dan i noć i da ne prestaje, pogledajte okolna 
mista pa ćete vidjeti....Rad i gradnja kroz sezonu, kako se to regulira i što se može 
izvoditi? " 
Andrija Buljević: "Na  jednoj od idućih sjednica će biti točka dnevnog reda: Izvješće 
poslovanja TZ te će tada  biti mogućnost postaviti  pitanje o tome." 
Gradonačelnik:" Odluka je donesena  2004. godine i od 15. 06. tekuće godine se 
primjenjuje. Tom odlukom je rečeno da se ne može raditi velikim strojevima, i drugim 
sredstvima koji stvaraju buku, ali ne može se nikom zabraniti rad, a stvaranje buke je 
zabranjeno." 
U nastavku je vijećnik Caglević upitao što je sa isplatom naknade za  puteve, kako će se 
to rješiti i odgovoriti ljudima, na što je garadonačelnik odgovorio da je jedan dio na 
Sudu, nešto u povratu te da se to postupno rješava." 
Lovrenco Vladislavić je zapitao da li Poglavarstvo smatra da je Gradu dostatan jedan 
komunalni redar u tijeku sezone, na što nije dan konkretan odgovor. 
 

AD – 3. 
 

Nakon provedenog postupka i  po pismenom prijedlogu, umjesto dosadašnjeg člana 
Odbora gradskog vijeća Grada Supetra za izbor i imenovanje Matka Jakšića predlaže 
se izbor Frane Domančića, a što je nakon glasovanja jednoglasno prihvaćeno i Frane 
Domančić se bira za člana Odbora.  
 

AD- 4. 
 

Umjesto dosadašnjeg člana Mandatne komisije Mate Jakšića predlaže se izabrati Franu 
Domančića, te se nakon glasovanja jednoglasno prihvaća istaknut prijedlog i donosi 
Odluka o izboru Frane Domančića za člana Mandatne komisije Grada Supetra. 
 

AD- 5. 
 
Pismenim dopisom od 12.08.2005. HSP Podružnica Supetar obavješćuje, da njihov 
predstavnik član Gradskog Poglavarstva Grada Supetra Grgo Caglević podnosi ostavku 
na rad u Gradskom Poglavarstvu, pa predlaže da se umjesto njega izabere Goran 
Tenžera. 
 Da bi  se odlučilo o podnesenom prijedlogu, odreñuje se stanka u radu Gradskog vijeća 
Grada Supetra, a članovi Odbora za izbor i imenovanje Gradskog vijeća Grada Supetra 
se povlače u zasebnu prostoriju, radi zauzimanja stavova. 
 
Nakon pauze predsjednik Odbora Branko Jašić je pročitao pismeni zahtjev HSP, 
Podružnica Supetar kojim Grgo Cglević podnosi ostavku na mjesto člana Gradskog 
poglavarstva te se za novog člana predlaže Goran Tenžera, te istakao kako je Odbor  
jedoglasno prihvatio zahtjeve HSP-a ali da je on osobno tužan iz dva razloga: smatra da 
bi Grago Caglević bio po njegovom mišljenju pozitivno sudjelovao  u radu Gradskog 
poglavarstva, osobno nema ništa protiv osobe Goran Tenžera ali smatra da je to krajnje 
neozbiljno u vrlo kratkom vremenu preldagati novog člana za Poglavarstvo. 
Napomenuo je da prilikom glasovanja želi biti suzdržan. 
Ivica Caglević:"Tu je jedan problem, Grgo je mislio da će se vratiti i konstatno boraviti 
na Braču ali stjecajem okolnosti  on još nije siguran i ne želi kočiti neke stvari."  



Goran Tenžera: " Naša razmišljanja su bila da će Grgo biti prisutan i da će članstvo  
obavještavati  o radu sjednica. Već su održane dvije sjednice a mi nemamo nikakve 
informacije, jer je Grgo bio u  mogućnosti prisustvovati djelomično na jednoj sjednici." 
Juraj Krstulović:" Molio bih da sačuvate indigritet Vijeća, ne bih išao  u sadržaj ovog 
dopisa, zna se tko bi se trebao obračati Vijeću, ne može to obavljati stranka nego 
gradonačelnik. U pitanje dovodim samo proceduru, stranka se ne može direktno obratiti 
Vijeću." 
Gradonačelnik: " Stranka se nije obratila samo Vijeću već se usmeno obratila meni i ja 
sam to prihvatio. Grgo zbog svojih obiteljskih i poslovnih problema se još ne može 
vratiti, on je sam rekao da ne može. " 
Nakon kraće diskusije pristupilo se glasovanju sa rezultatima kako slijedi: 
 

- za prijedlog prihvaćanja  ostavke Grge Caglevića glavovalo je  8 ZA, 1 
PROTIV, 1 SUZDRŽAN 

- za prijeldog izbora novog člana Gradskog poglavarstva u osobi Goran Tenžera 
glasovalo je  8 ZA,  2 SUZDRŽANA. 

 
Nakon utvrñivanja rezultata glasovanja i donesenih Odluka,   pristupilo se   polaganju i 
potpisivanju prisege novoizabranih članova Gradskog poglavarstva Ante Muth i 
Goran Tenžera. 
 

AD – 6. 
 
Obrazlažući potrebu donošenja predložene Odluke, gradonačelnik Ante Kirigin je 
uvodnom rječju istakao: "S obzirom  na povećan obim posla, poželjno je da netko ostaje 
u Gradu kad gradonačelnik nije prisutan zbog raznoraznih potreba, izlazaka na teren, 
službenog puta itd., da vodi sjednice i dr., s obzirom  da Mirko Jakšić koji ima stručnu 
spremu koja je jako potrebna Gradu, predlažem  da Vijeće prihvati ovu Odluku." 
 
U tijeku rasprave,  koja se povodom prijedloga povela vijećnik   
Branko Jašić je istakao:" Ovo što je gradonačelnik iznio je jako neodgovorno i 
neozbiljno. Mislim da je ovo pitanje Statuta, smatram da moramo promjeniti odluku i 
uskladiti je sa Statutom, ja jesam za to da se odluka donese ali samo  u strogo 
odreñenim uvjetima, postoji nešto što se zove konsenzus,želim da se to dogovorimo 
konsenzusom. Danas se ne može govoriti o imenu, profesionalna funkcija se mora 
točno definirati. 
Gradonačelnik:" U Statutu piše da je moguće da dogradonačelnik može profesionalno 
obavljati dužnost." 
Sergij Rendić: "Nema potrebe mijenjati Statut, odluka je pravni temelj tako da se tek na 
drugoj sjednici donosi zaključak o izboru. Zakon je rekao da se općim aktom 
predstavničko tijelo može odreditit  da gradonačelnik i zamjenici  mogu svoju dužnost 
obnašati profesionalno, pa ova Odluka znači samo oživotvorenje zakonske 
mogućnosti." 
Siniša Cvitanović: "Zakon o lokalnoj samoupravi...", je tu jasan i kaže da se može 
općim aktom definirati." 
Branko Jašić:" Apeliram da se točno definiraju zadaci  i poslovi, moramo voditi računa 
o troškovima i proračunu. Profesionalna funkcija  dogradonačelnika mora biti točno 
definirana. " 
Lovrenco Vladislavić:" Da li Zakon traži da se specificiraju  okolnosti i dužnosti 
dogradonačelnika i da li je uopće potrebno  definirati sve okolnosti.?" 



Sergij Rendić:"Zna se što dogradonačelnik treba raditi kao zamjenik gradonačelnika." 
Juraj Krstulović:"Zakon nam je ostavio mogućnost  ove odluke, nju kao takvu ne treba 
donositi jer se zakonom predviñeno, treba donijeti prikaz opterećenja proračuna i 
definirati točno zadatke." 
Ivica Caglević:" Dosta da čovjek ide samo okolo i da čuje što ljudi govore što treba i 
netreba, najlakše je ovako donositi odluke bez veze. " 
Branko Jašić:" Nemojmo spominjati  ime Mirka, šteta da se rješavaju slučajevi kao što 
se tu govori, te poslove može i obavljati i komunalni redar. 
Sergij Rendić"To su pitanja i dileme koje moramo razmatrati pri donošenju zaključka o 
imenovanju pojedinih osoba  na pojedina mjesta, odluka je samo pravni temelj. 
Frane Domačić:"Sa punim razumjevanjem J. Krstulovića i B. Jašića, ali da se  razmišlja 
o  sredstvima i načinu rada dogradonačelnika, čini mi se  da sama riječ govori da 
dogradonačelnik mjenja gradonačelnika. Grad Supetar po meni zaslužuje da ima 
dogradnonačelnika, a licemjerno je sad ovo a kad ste i Vi sami  u konzultacijama ti i 
predložili, čini mi se da to nije u redu, to je sada ova druga strana prihvatila i sada 
dovodite u pitanje što će i kako će raditi..Imate li mirnu savjest ili ne ali to su činjenice." 
Branko Jašić:"Nemojte mahati rukama i uvjeravati Vijeće, imam čistu savjest ali 
pomalo nemirnu. Ovo je stvar vrlo bitna. U varijanti kad smo mi to Mirku ponudili to je 
bilo vrijeme kada je bio bolestan i bio sam za to da se čovjeku nañe posao,  ali mu Vi 
niste vjerovali.." 
Andrija Buljević: Na koga misliš da mu nije vjerovao, ja sam njegov liječnik i neznam 
na koga se to odnosi, molim te da se suzdržiš od takvih izjava.. Ja bih  zaključio ovu 
raspravu.." 
Branko Jašić: "Mirko je dobio izbore i traženo je da bude gradonačelnik. Da sam ja 
kojim slučajem bio gradonačelnik ne bih mogao obavljati profesionalno dužnost radi 
prirode mog posla, onda je to i bila potreba da dogradonačelnik mjenja 
gradonačelnika... Nemojmo kao mjesto dogradonačelnika rješavati pitanje zaposlenja.." 
Andrija Buljević:" Prije četiri godine sam predlagao da tadašnji dogradonačelnik  
obavlja dužnost profesionalno, molim da se ova diskusija prekine te da se ide na 
glasovanje." 
 
Nakon glasovanja sa rezultatom  8 ZA  i 2 PROTIV,  prihvaća se "Odluka o 
profesionalnom obnašanju dužnosti gradonačelnika i njegovih zamjenika", u tekstu u 
kakvom je i podnesena na odlučivanje 
 

AD - 7. 
 

Uvodno je ravnateljica DV "Mrvica" Jelica Bezmalinović iscrpno dala obrazloženja i 
odgovoirila na postavljena pitanja vijećnika, po materijalima koji su bili priloženi po 
ovoj točki dnevnog reda. 
U tijeku rasprave Pero Glušević je istakao:" Pohvalio bih rad vrtića i rad teta, u principu 
sam zadovoljan izvješćem ali me zanima što spada pod najam prostora vrtića?" 
Jelica Bezmalinović:  Svake godine upućujemo pismene zahtjeve za dodjelu sredstava 
iz proračuna Županije. Prostori se iznajmljuju baletnoj školi, karate klubu i školi stranih 
jezika za što oni plaćaju najamninu. Svi su relativno redovni osim karate kluba kod 
kojih to traje malo duže. 
Frane Domančić:"Vrtić je neprofitna organizacija, a vidim stavku da se pojavljuje 
višak,  planirana je investicija i tu ne bih trebalo biti viška sredstava, zatim nisu 
navedene plaće djelatnika i zašto dežura samo jednu subotu, zašto ne sve ili nijednu. Od 
županije bi se mogla izboriti sredstva za vrtić." 



Jelica Bezamlinović: " Svake godine dostavljamo zahjteve prema Županiji, meñutim 
nije bilo pozitivnog odgovora, što se tiče viška sredstva, ostala su sredstva koja nisu 
plaćena izvoñaču radova što se naknadno učinilo. Plaće ako želite ja Vam mogu navesti 
plaće za pojedine djelatnike. U nastavku je J. Bezmalinović navela plaće djelatnika. 
Kod plaća se držimo školskih koeficijenata." 
Andrija Buljević:"Nitko nije ustanovio da broj djece opada, to je stavka na koju se 
moramo zamisliti." 
S obzirom da nije bilo daljnih pitanja, primaju se na znanje rezultati poslovanja DV 
"Mrvica" Supetar za 2004. godinu. 
 
 -  NK "Jadran" 
 
S obzirom da su dostavljeni materijali izrañeni na način da se u cjelosti može  saznati 
rezultat poslovanja NK "Supetar", tajnik kluba Jaki Domančić je ukratko ponovio 
najvažnije stavke i odgovorio na postavljena pitanja vijećnika. Ukazao je na velike 
probleme koje nastaju u poslovanju kluba posebice u dijelu iznalaženja sredstava za 
podmirivanje svih troškova, ali zbog velikog odricanja vodstva kluba i zadovoljstva 
rada sa članovima, poslovanje se može ocijeniti pozitivnim. 
Ivica Caglević: " Tu ne bi trebalo razmatrati koliko su protrošili nego im dodjeliti još 
100.000,00 kn. U Klub je učlanjeno puno djece i to treba podržati." 
Frane Domančić:"Ne mogu nego da pohvalim izjvešće Kluba, , ovim putem se želim 
zahvaliti rukovodstvu Kluba, jedan djetalj, kad pedesetak djece ide u Split, kolika je tu 
odgovornost i briga..." 
Predsjedavajući sjednice je odao priznanje vodstvu kluba na izrañenim iscrpnim 
izvješćima,  postignutim rezultatima i njihovom zalaganju, a budući da nije bilo daljnjih 
pitanja jednoglasno se primaju na znanje rezultati poslovanja NK Jadran Supetar za 
2004. godinu. 
 
- Boćarski klub "Supetar" –  Boris Krstulović obrazlaže rezultate poslovanja: " Imamo 
25 igrača, trenera plaćamo sami, dolazi povremeno iz Splita, dobivamo sredstva od 
Grada Supetra, a donacije nalazimo sami i  od drugih sponzora." Pero Glušević 
primjećuje: "Ista sredstva nisu prebačena svakom od boćarskih klubova, na što je A. 
Buljević odgovorio da se visina doznačenih sredstava vidi iz izvješća a  Grad Supetar 
mora imati uvida u organizaciju i trošenje sredstava, koja se uplaćuju iz gradskog 
proračuna. 
Andrija Buljević je upitao da li je obveza Kluba pomladak na što je Boris Krstulović 
odgovorio da nažalost ne. 
Jednoglasno se primaju na  znanje rezultati poslovanja Boćarskog kluba "Supetar" za 
2004. godinu. 
 
- Boćarski klub "Sutvid Brač"- usmeno, bez priloženih materijala, obrazlaže Petrito 
Fabjanović rezultate poslovanja kluba, te upoznaje nazočne o brojnim uspjesima i 
nagradama koje je klub u proteklom razdoblju postigao, kao i o poteškočama koje prate 
rad kluba. U raspravi je viječnik Lovrenco Vladislavić upitao: Koliko na Braču ima 
boćarskih klubova, a nakon što mu je odgovoreno četiri upitao se, da li je moguć 
dogovor izmeñu svih bočarskih klubova na Braču glede zajedničkog rješavanja 
dvoranskog prostora,  potrebnog za sve klubove.  
Konačno je  Andrija Buljević predsjedavajući predložio,  da se predsjednici bračkih 
Klubova sastanu sa gradonačelnikom i utvrde mogućnosti rješavanja svih pitanja koje 
muče boćare, a što je i jednoglasno prihvaćeno. 



Nakon što je član VMO-a Splitska Dražen Ceprnić u kratkom istupu upoznao nazočne 
vijećnike o problemima mjesta, koji  zahtjevaju rješavanje i zamolio za pomoć, sjednica 
je završila s radom. 
 
Dovršeno u 20,15  sati 
                                                                                                                                                                                                                                                                                                     
                                                                        PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA: 
                                                                                Andrija Buljević dr. med.v.r.      
 
 
                                                                                                                                                         
Zapisnik izradio S. Rendić po tonskom zapisu  
sa sjednice, a koji je njegov sastavni dio 
                                                                                                                      
Zapisničar: 
Irena Derado 


